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1. Proszq o informacjq jakie Srodki pienig2ne z Urzqdu Miasta 1g|69|sv/ek zostaly przekazane w tym roku
do Klubu Koszyk6wki Anwil. Deklaracje pana prezydenta byl na poziomie 2 ml zl ale te Srodki nie sE
pokazane w budiecie miasta. Proszq tet o infonnacjq jakie Srodki dla Klubu Koszyk6wki Anwil planuje siq
w budiecie na rok 2020r., bo w projekcie budZetu ich nie widai . Przypominani 2e klub radnych Prawa i
Sprawiedliwo6ei zlozyl wniosek budzetowy o przekazanie 3 ml zl w 2020r, w t5rm l-,2 ml zl na pokrycie
kapital6w ujemnych.

2. Proszq o dokoriczenie przez mlasto kr6tkiego okolo 50 m odcinka l4cz4cego, Swie2o wyremontowan4
przez Lasy Pafstwowe ulicq ChelmickEw polqczeniu z ulic4 Lipnowsk4wraz zzatoczk4przystankow4.

3. Ir4ieszkaricy ul. R6zinowskiej proszE o likwidacjq licznych wybojdw i ubytkrlw w jezdni, oraz gmntowy
remont chodnika. Brak reakcji ze sbony miasta doprowadzi do dalszej degradacji tej r:licy i zwiqkszenia
nakladSw finrnsorvych w przyszloici. Taki stan nawierzchni i chodnik6w moie w konsekwencji narazid
miasto na odpowie<izialno6i finansow4 z tytulu odszkodowan

4. W trosce o dobry wizerunek rniasta prcszq o usytuowanie kilku lawek i koszy na odpady na parkingu
polozonym na stopniu wodnym we Wloclawku. Go6cie z calej Polski zabzymujqcy siq i odwiedzaj4ry to
miejsce s4 zdziwieni, 2e brakuje tam tak podstawowych element6w lnfrastruktury.

5. Proszq o informacjq, na jalim etapie jest sprawa przyznania medalu prezydenta miasta wloclawek dla
zasluionych spolecznik6w i krwiodawc6w pan6w .

!!f Mieszkanc6w ulicy Starodqbskiej zbulwersowal fakt w-r.'ciqcia fragmentu niedawno remontowanej
nawierzchni na wysoko6ci nr 19. Proszq o rvyjaSnienie tej spra'wy.

7. Mieszkanry miasta s4 zdziwieni, 2e drrujezdniowej ruchlirt-ej arterii obok TESCO na ulicy Kruszyriskiej,
posadowiono kilka }awek. Postului4 o przeniesienie tych law'ek chcciazby na ulicq Kaiiskq. gdzie jest
mniejsza emisja spalin i wiqkszv rudr pleszych.

B. Pan r z ul. Noakov'skiego zwr6cil siq do IUPEC Sp. z o.o. o wykonanie pnyiqcza
grzewczego do jego posesji. Otrzymal Begarywn4 odpowiedi ze sEony sp6lki, ktdrej nie oplaca siq budowa
przytrEcza. Teu mieszkaniec twierdzi, ie cn.i dwrijka s4siad6w bvli b,v chqtni podlEczenia sig do miejskiej
sieci grzewczej. Proszq o wyjadnienie tej spraw:,' ja|. r6wniez poinfcrurowanie o wyjainieniach bezpo6rednio
zainteresowanych.

9. Proszq o wyjaSnienie czy MPK Sp. z o.o. bqdzie korzystala z uslug firmy zewnqtrznej w celu
przeprowadzania kontroli bilet6w os6b korzystajqcych z komunikacji miejskiej we Wloclawku.


